
 

4. april 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Mandag den 8. april kl.19.00 

Tilstede er: 

Svend Åge 

Marlene 

Annitta 

Lisa 

Stine 

Afbud fra Conny og Kirsten 

1. Godkendelse af referat fra det sidste møde. 

Godkendt og underskrevet  

2. Planlægning af næste møde samt kommende møder. 

a. Næste møde? 6/5 2019 KL 19.00  

b. Helhedsplanmøde 2 maj på Arendalsvej 152 18.30 regner med Conny 

3. Markvandring  

a. Gennem gang af mødet 

Snakke og godkendt 

 

4. Referat af Lenes SMS 

a. Juletræ   Dion  

b. Sommertur den 17/8 Djurs sommerland 

5. Helhedsplans møde den 26.03  

Ekstra ordinær møde med beboerne   den 11/6 tidspunkt ikke fastsat  

Fælles møde en dag i uge 20 med resedavej, den 14 eller den 15/5 

6. Repræsentantskabs mødet 

Kan læses hjemmesiden  

7. Afdelings møde 

a. Ideer til beretning 



        De ting vi har lavet (ghettoen) 

8. Næste Nørrevangs nyt hvem skriver?  Conny og Annitta tager den skal ind til 1 juni 

9. Fodbold ansøgning   godkendt 

10. Event. 

a. FB siden som tit er negativ, forslag til foto konkurrence på vores FB side lupinvej  

b. ________  

 

 

 

Referat af Markvandring 

Dato: 27.03.19 - Kl. 16.00 

Deltager AB:   Deltager afdeling 16:  

Jackie Lauge Foged (JLF)  Anna Lisa Pedersen Formand  

Paul Aslak (PA)  Annitta Nygård Medlem  

Carsten Jensen (CJ)  Conny Skov Medlem  

Kirsten Jensen Medlem  

Svend Aage B. Pedersen Medlem 

 

Pkt. 1: Der Indkøbes 8 bordbænkesæt genbrugsplast (firkantet model)    PA  

Pkt. 2: Der undersøges om der må monteres vejbump på brandvejen    JLF  

Pkt. 3: Der bliver aftalt at man gør alt for at gøde sig ud af den mos der er i plænerne.   CJ  

Pkt. 4: Der bliver ikke indkøbt nye strygeruller når de nuværende ikke kan mere.   PA  

Pkt. 5: Teknik & drift arbejder på en mulig løsning vedrørende "læsejl" på altanerne   JLF 

 Pkt. 6: De nuværende pullerter på P-pladsen skiftes til vejbump.    PA  

Pkt. 7: Der arbejders stadig på at finde en løsning til skraldespandene, nyt firma er indkaldt.  PA 


